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Det har vært lite utenom rydding på baksiden av hytta i år.  
Jeg fikk ikke plantet det som var planlagt, men det kommer.  
Hytta har vært brukt en del, men litt problemer med kalenderen så er jeg litt usikker 
på antall dager.  
Ellers venter vi på ferdigstilling av samsvarserklæring av hele anlegget på hele pga 
elektriker, jobber og offshore.              
 
Ellers jobbes det med ved kløyving og rydding etter hogst, der veden kan brukes til 
de som leier hytten.  
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